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Besluitenlijst vragen aan het college 

 

Onderwerp   Vragen aan het college  

Datum 
Behandeling  

 3 oktober 2017  

Portefeuillehoud
er  

 Het college  

Aanwezig   Enkele raads- en burgerraadsleden, wethouder Damsma, enkele burgers 

Woordvoerders  De heer Wijnands (D66) over veiligheid fietsverkeer Tongerseweg- Cannerweg/ 
Cannerplein 
De heer Van Lune (PvdA) over het gedeeltelijk staken van de jeugd-GGZ door  
Mondriaan 

Voorzitter   De heer Frijns 

Secretaris   Mevrouw Vroemen   

Samenvatting en 
afspraken  

 
De heer Wijnands (D66) stelt namens de heer Barendse vragen over de veiligheid voor 
het fietsverkeer Tongerseweg – Cannerweg/ Cannerplein sinds de verplaatsing van de 
in- en uitrit van winkelcentrum Carré naar de Cannerweg. Deze vragen zijn opgenomen 
in het raadsinformatiesysteem.  
Wethouder Damsma (ter vervanging van wethouder Aarts) geeft aan dat het college 
het signaal oppakt en onderzoek instelt. Na afronding van het onderzoek komt het 
college, naar verwachting in november, terug naar de raad.   
  
De heer Van Lune (PvdA) stelt vervolgens vragen over het gedeeltelijk staken van de 
jeugd-GGZ door Mondriaan. De PvdA-fractie is geschrokken van dit bericht. Hoewel de 
wethouder gisteren in de raadsinformatiebrief (d.d. 2 oktober 2017) heeft verzekerd 
dat de zorg gegarandeerd is, blijven er vragen over de ontstane situatie en het vervolg.  
Hij stelt daarom de volgende vragen:  
1) U geeft aan dat er een verschil van inzicht is over de reële prijs voor specialistische 
jeugd GGZ. Hoe verhoudt de prijs die Zuid-Limburg bereid is te betalen zich tot de 
prijzen die andere jeugdzorgregio's betalen voor specialistische jeugd GGZ? 
2) Hoeveel patiënten zullen getroffen worden door de gedeeltelijke stop van 
Mondriaan? 
3) Bent u het met ons eens dat het - in het licht van de vertrouwensband die deze 
kwetsbare kinderen hebben met hun hulpverleners – onverantwoord is om de zorg te 
moeten continueren bij een andere aanbieder? 
4) Zijn er in 2017 al kinderen doorverwezen naar andere instellingen vanwege 
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wachtlijsten bij Mondriaan? Zo ja, hoeveel? 
5) U geeft aan dat het transformatieproces nog niet afgerond is en dat daarom nog 
geen financiële middelen beschikbaar kunnen worden gesteld. Op welke termijn is dit 
proces afgerond? Wat zijn de consequenties als dit proces niet tijdig afgerond wordt? 
6) In uw brief geeft u aan dat de rijkskorting voor Zuid-Limburg groter is dan 
gemiddeld. Hoe komt dit en wat heeft u gedaan om dit te voorkomen? 
7) U geeft aan dat de zorg gecontinueerd zal worden. Hoe gaat u daar voor zorg 
dragen? Kunnen andere aanbieders de zorg wel garanderen voor het tarief? Bent u al 
in overleg met deze aanbieders? 
 
In haar reactie verwijst de wethouder allereerst naar de RIB van 2 oktober, die ook 
door de heer Van Lune al is genoemd. In antwoord op de vragen van de heer Van Lune 
geeft zij verder aan dat het verschil van inzicht met Mondriaan ziet op het tarief voor 
verblijf (eten, bed etc.) en niet ziet op het tarief van de behandeling.  
Het aantal kinderen dat mogelijk getroffen wordt door het verschil van inzicht betreft 
in 2017 (tot september) in totaal 59 kinderen.  
De tarieven voor deze zorgsoort zijn vergelijkbaar met de rest van Nederland. 
Mondriaan heeft aangegeven dat dit tarief voor hen onvoldoende is. Er is nog geen 
definitief besluit van Mondriaan.  
Zorgcontinuïteit staat voorop. Kinderen in Zuid-Limburg blijven de zorg krijgen die zij 
nodig hebben. De afspraak is dat gekeken wordt waar kinderen snel kunnen worden 
geplaatst. Er mogen door het verschil van inzicht geen wachttijden ontstaan. Mocht 
het zo zijn dat een andere aanbieder de zorg zou moeten overnemen, dan is er sprake 
van een ‘warme’ overdracht. Daar zijn afspraken over gemaakt. Voor wat betreft het 
transformatieproces (minder intramuraal , meer extramuraal) is de wethouder in 
gesprek met Mondriaan. Mondriaan is gevraagd een ‘business case’ te maken voor het 
transformatieproces voor zover zij daartoe extra middelen nodig hebben (o.a. voor 
training van personeel), maar deze is (nog) niet ontvangen.   
Tot slot zet Roel Kramer (directeur Sociaal) kort uiteen welke actie wordt ondernomen 
m.b.t. de kortingen. Bij steeds meer gemeenten ontstaan vanwege de kortingen op de 
jeugdbudgetten structurele tekorten. Het aantal gemeenten dat met tekorten kampt 
loopt ondertussen op tot boven 200 en de landelijke lobby wint steeds meer aan 
kracht. 
 

Toezeggingen  -  
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Rondebriefje vragen aan het college 

 

Onderwerp Vragen raadsleden aan het college conform art. 48 RvO 

Soort bijeenkomst  Raad stelt vragen aan het college 

Reden van aanbieding Informatie 

Inhoud Gelegenheid voor raadsleden om mondeling vragen te stellen aan het 
college. 
 
Uitgangspunten: 

 De mogelijkheid is bedoeld voor raadsleden (en derhalve niet 
voor insprekers). 

 De mogelijkheid is bedoeld voor korte vragen (en derhalve niet 
voor discussie, peiling van meningen of interpellatie, waarvoor 
immers andere mogelijkheden en spelregels bestaan). 

 

Van de raadsleden 
wordt gevraagd 

 

Betrokkenen  

Vervolg Afhankelijk van het antwoord 

Bijbehorende 

documenten 
Onderwerpen aangemelde vragen 

Presidium Spelregels:  Onderwerpen vragen worden uiterlijk maandag, voorafgaande 
aan de dinsdag van Het Besluit, voor 16.00 uur aangemeld bij de 
griffie. 

 De griffie mailt de aanmeldingen maandagmiddag door aan het 
college en maakt deze bekend op de website. 

 De voorzitter bepaalt de orde van de vergaderingen en kan vragen 
doorverwijzen naar een volgende of andere mogelijkheid. 

 


